
Acta de la reunió de la Coordinadora General 18/01/2021. 

 

1. Revista Àgora. 

2. Mostra d’Associacions. 

3. Candidatures representant del Consell d’Estudiants al CEUCAT. 

4. Participació dels membres de la Coordinadora General al Consell de 

Govern de la UPF. 

5. Comentaris i suggeriments. 

 

1. Revista Àgora. 

S’informa a la Coordinadora General de les decisions adoptades pel 

Secretariat Tècnic en relació a la publicació de la Revista Àgora de cara al 

segon trimestre del curs 2020-21.  

Es demana entre els membres de la Coordinadora General voluntaris per tal 

d’escriure un editorial en nom del Consell d’Estudiants de la UPF a la 

Revista Àgora. S’hi presenten com a voluntaris la Berta Codina i el Pau 

Torres. 

Es convida a la resta de membres de la Coordinadora General a participar 

amb la Revista com a redactors a títol individual, així com a encoratjar les 

associacions a que presentin articles.  

 

2. Mostra d’Associacions. 

S’informa a la Coordinadora General de les decisions preses, de moment, en 

relació a la Mostra d’Associacions del curs 2020-2021. 

Se sol·liciten dos voluntaris per formar part d’un grup de treball que, 

juntament amb el Secretariat Tècnic del Consell d’Estudiants i el SACU, 

s’encarregaran de dissenyar i preparar la Mostra. Com no es presenta cap 

candidat, s’acorda que es deixa un termini de 48 hores per presentar-s’hi qui 

vulgui enviant una candidatura a l’adreça de correu electrònic del Consell. 

 

3. Candidatures representant del Consell d’Estudiants al CEUCAT. 

Se sol·licita una persona que representi el Consell d’Estudiants al CEUCAT, 

i es recorda que la persona escollida haurà de realitzar un petit informe de 



cada reunió del CEUCAT, que haurà d’enviar al Secretariat Tècnic i aquest, 

a la Coordinadora General. S’esmenta també que la persona nomenada haurà 

de coordinar-se amb el nou representant al CIC, un cop sigui nomenat o 

nomenada.  

Es presenten quatre candidats, Bernat Payà, Emma Vendrell, Guillem 

Martínez i Nil Orta.  

Davant de l’elevat nombre de candidats, i a petició d’un membre de la 

Coordinadora General, s’acorda que cada candidat, en ordre de presentació 

de la seva candidatura, exposi durant el temps que estimi convenient, la seva 

candidatura i motivació per representar el Consell d’Estudiants al CEUCAT. 

Durant la presentació de l’Emma Vendrell intervenen interferències que fan 

impossible entendre el que diu. Davant d’aquesta situació, els altres 

candidats segueixen presentant-se i, en finalitzar, es demana a l’Emma 

Vendrell que torni a realitzar la seva presentació. En no poder escoltar allò 

que comenta degut a dificultats tècniques i, sense cap objecció, s’acorda que 

es procedeixi a les votacions dels candidats.  

S’informa que es disposa de dos minuts per escriure, al xat de la 

videotrucada, el nom del candidat que es vulgui votar. Una persona podrà 

només emetre un únic tot vot.  

Els resultats són els següents: 

Bernat Payà: 14 vots. 

Emma Vendrell: 0 vots. 

Guillem Martínez: 5 vots. 

Nil Orta: 1 vot. 

S’acorda, sense cap objecció, que el representant del Consell d’Estudiants al 

CEUCAT serà el Bernat Payà i que el Guillem Martínez hi assistirà com a 

substitut en cas que el primer no hi pugui anar.  

 

4. Participació dels membres de la Coordinadora General al Consell 

de Govern de la UPF. 

Es demana els membres de la Coordinadora General amb càrrec al Claustre 

a presentar-se al Consell de Govern de la UPF per així estar assabentats del 

que allà succeeix.  

 



5. Comentaris i suggeriments. 

Un membre de la Coordinadora General recorda al candidat que ha sortit 

escollit per representar el Consell d’Estudiants al CEUCAT la necessitat que, 

en l’exercici de les seves funcions, representi la totalitat de la comunitat 

universitària en la seva qualitat de representant del Consell d’Estudiants al 

CEUCAT. Respon el Secretariat Tècnic del Consell d’Estudiants que així ha 

de ser i que és per aquest motiu que es vol que la comunicació del 

representant del CEUCAT amb la Coordinadora General sigui fluïda.  

Un membre de la Coordinadora General demana que, a l’hora de realitzar 

votacions com les dutes a terme per escollir el representant del Consell 

d’Estudiants al CEUCAT s’informi a la Coordinadora General, abans de la 

seva reunió, dels candidats que s’hi presentin i que s’adjunti una breu carta 

de presentació de cadascun d’ells. Respon el Secretariat Tècnic que així 

s’intentarà fer de cara a properes reunions on calgui votar.  

Un membre de la Coordinadora General proposa, també, oferir la possibilitat 

de que els membres de la Coordinadora General actual estiguin en un grup 

de WhatsApp, l’enllaç del qual s’enviarà per correu a la Coordinadora 

General per tal que, qui ho estimi oportú, s’hi uneixi. El Secretariat Tècnic 

informa que es compromet a fer-ho.  

Diferents membres de la Coordinadora General expressen dubtes i 

preocupació davant el sistema electoral que se segueix a l’hora de votar als 

Espais Oberts. Es demana, per una banda, millorar la difusió d’aquests a 

través dels canals oficials de què disposa la Universitat i, per d’altra banda, 

realitzar una comprovació a partir del cens d’estudiants per tal d’evitar que 

estudiants de diferents Espais Oberts votin on no els correspon. S’arriba a 

proposar que no es realitzin els Espais Oberts fins a no tenir garanties que el 

procés de votacions als Espais Oberts sigui democràtic i legítim. Informa el 

Secretariat Tècnic que intentarà, de cara al curs vinent, realitzar les 

comprovacions dels assistents a través del cens d’estudiants.  

Es proposa crear una Comissió de reforma del Reglament del Consell 

d’Estudiants que es constituirà a la propera reunió de la Coordinadora 

General. El Secretariat Tècnic es compromet a dur a terme les accions 

necessàries per tal de dur a terme aquestes propostes.  

Arrel les deficiències que alguns membres de la Coordinadora General 

al·leguen en el sistema de votació usat als Espais Oberts es proposa crear una 

comissió per cada Espai Obert que es comprometi a crear un reglament intern 

per cada Espai Obert. Es donarà la possibilitat que els interessats per a 



redactar-los s’uneixin al grup de WhatsApp corresponent al seu Espai Obert. 

El Secretariat Tècnic es compromet a seguir els passos necessaris per dur-ho 

a terme.  

Finalment s’acorda que la Coordinadora General tornarà a reunir-se al cap 

d’un mes, aproximadament.  

 


